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2022 blev et normalt år for klubben, hvor vi de forrige år havde corona restriktioiner.

Da en sammenligning for regnskabet ikke vil give en mening er 2021 udeladt.

2022 bød på en stor nyhed, da vi kunne indvie vort nye lys i salen, som mange i de tidligere år har 
efterspurgt , og vi takker Vallensbæk kommune herfor.

Året er ellers forløbet som forventet, med forskellige træningsaktiviteter over sommeren, samt også 
tilbud om seniortræning i løbet af vinteren, hvor vi fandt dage, dette var muligt og med stør søgning
fra medlemmerne.

Også i 2023 vil vi forsøge at sætte dette på planen.

Desværre blev problemerne med padel banernes låsning og booking ikke løst med kommunen og 
bliver det nok heller ikke i 2023.

Vores padelformand Mumtaz orienterede om aktiviteterne i denne afdeling, som omfatter
Juniortræning, seniortræning og diverse Americano turneringer.

Samtidig deltager vore hold i Lunarligaen på forskellige niveauer.

Man vil forsøge at opdele turneringerne både i sværhedsklasser, men også i aldersklasser, men det 
kræver deltagere hertil.

Seniorformand m.a. Jan informerede om de turneringer internt, som der har været i vinterens løb, og
ellers planlægning af turneringskampe, som vore juniorer deltager i.

Vi har set at det bliver sværere at holde på de unge, når de når op i 16-18 års alderen, så derfor har 
vi startet et initiativ for denne gruppe.

Vores juniorformand Irina havde flg. beretning for denne afdeling.


